
 

 

Friluftsrådet  
på Sydfyn 

 

 

Dato : 26.10.2022 
 

 Referat af Friluftsrådets møde på Sydfyn 
Trente Mølle   Trentevej 7   5672  Broby 
Klokken 19.00 – 22.00 

Næste møde : 
Aftales på mødet 
 

 Til stede var Michael, Per B, Ninna, Lars og Erik 
Afbud fra Fini og Per F. 

Dagsordenpunkter Diskussion Handling 
Ansvarlig(e) 
person(er) 

Tidsramme 

1. Godkendelse af 
referatet fra sidste møde.  
Godkendelse af 
mødedagsordenen. 
Dato for kommende 
årsmøde 

Referat godkendt 
Dagsorden godkendt. 
Årsmøde den 8/3 eller 9/3 
19.00 afhængig af 
oplægsholder 
Evt. om Lillebælt (Søren 
Larsen) Bestyrelsesmøde 
17.00  
Pkt. tages op næste gang 

Søren Larsen kontaktes Michael kontakter Søren 
 
 
 
 
 
 
 
Michael husker punktet på 
næste møde 

 

2. Høring omkring Odense 
å vandregulativ 
 

Der er høring om 
vandregulativ for Odense 
å. 
Nogle i bestyrelsen 
ønsker sejlads på noget af 
åen. 

Michael og Lars laver et 
oplæg 

  

3.Deltagelse i udvalg 
under Friluftsrådet. 

Der er to udvalg 
Friluftspolitik og 
adgangspolitik 

Michael kontakter nord for 
at koordinere en 
repræsentant fra Fyn i 
udvalget for 
adgangspolitik  

Michael  



 

 

4. De 3 temagruppers  
arbejdsområder, 
arbejdsform og møder : 
a. Gråt udvalg:  
cykelsti i Svanninge 
Bakker (VVM-screening) 
 
b. Grønt udvalg: 
Anmeldelser og afgørelser 
om adgang, som 
myndighedsbehandles 
 
c. Blåt udvalg :  
Referat og kommissorium 
Lillebælt 12/10 

 
 
 
 
Orientering 
 
 
Vi skal følge sagerne tæt, 
om adgang til skove og 
lign, hvis vi får en 
klokkeklar sag, klager vi 
på den. 
 
Orientering 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

5. Bestyrelsens møder og 
initiativer:  
Afgørelse om spejderhytte 
ved Ballen, orientering. 
Ærø Orientering. 
 

Under dette punkt blev 
naturnationalpark Lillebælt 
vendt. Referat udsendt. 
Per F opfordres til at blive 
repræsentant i udvalget. 
Der er faldet dom i sagen 
om spejderhytte i Ballen, 
stadfæstelse af allerede 
afgivet svar, huset må 
ikke benyttes som 
sommerhus/privat bolig. 
Der er hul igennem på 
Ærø. 

   



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

6. Siden sidst fra 
formanden: 
Tøj fra foreningen hvis 
nogen ikke har fået givet 
formanden besked. 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

7. Siden sidst fra de andre 
i bestyrelsen herunder 
sager I “postkassen”: 
Meldinger fra de grønne 
råd, og andre udvalg m.m. 

Lars: Grønt Flag på 
gymnasiet, han bliver 
inviteret, hvis når der 
bliver et event. 
Bæredygtighed 
implementeres også i den 
kommunale administration 
i FMK. 
10 mio. kroner til Naturlig 
Dannelse i FMK målrettet 
de 12-16-årige. 
Geopark stormøde om 
fremtiden, ideer til øget 
formidling og dermed 
turisme. 

   

8. Udlodningsmidler.  
 
 
 

Udlodningsmiddel sager 
blev fordelt 
 

   

9. Eventuelt.  
 
 

Næste møde 16/11 1900 
Trente Mølle 

   

10. Oprydning på vores 
hylde på kontoret. 

Michael kigger det 
igennem, noget 
medbringes til årsmødet. 

    

     

     


